

直驱单针上下复合送料缝纫机 GOA-1810B-7



适用范围

适用于缝制中厚料,箱包、皮衣、皮革制品等

机器特点

- 采用连杆式上下送料机构和压脚交替机构, 保证送料顺畅。
- 配备大旋梭勾线减少底线更换次数。
- 先进的一体式电脑控制技术, 性能稳定, 抗干扰能力强。
- 采用最新的缝制结构, 实现了低张力缝制的优点。
- 压脚提升轴和压脚摆动轴采用全包式自动润滑, 有效提高零件耐磨度, 背部没有任何污渍。
- 内置大功率自动抬压脚装置, 无需膝靠, 效率更高, 美观整洁。
- 加厚机壳有效降低缝纫噪音, 机器震动更小, 缝厚性能更佳。
- 自动剪线、电子夹线、电子松线等功能, 增加工作效率, 减少人工成本。

主要参数 Parameters

送料方式: Feeding System:		压脚与送布复合送料 Presser foot and feed dog feeding	
旋梭结构: Hook Structure:	垂直大旋梭 Vertical large hook	缝距: Seam Distance:	8-12mm
压脚上升量: Presser Foot lift:	7-16mm	最高缝速: Max. Sewing Speed:	2000 针/分钟 2000 RPM
自动倒缝装置: Auto Back Tacking Device:	√	自动剪线装置: Auto Thread Trimming:	√
自动抬压脚: Pneumatic Auto Presser Foot Lifting:	√	电压: Voltage:	AC 220V, 50HZ
		适用机针: Suitable Needle:	DPx17 18-23#
		电子夹线器: Electronic Clamp:	√
		自动定针: Auto Stop Needle Position:	√
		功率: Power:	550W

Direct Drive, Single Needle Upper And Bottom Feeding Sewing Machine GOA-1810B-7



Application

It is suitable for sewing thick material, bags, leather, leather products.

Features

- The use of connecting rod up and down feeding mechanism and the presser foot alternately to enhance the body to ensure smooth feeding.
- The use of large hook line to reduce the number of bottom line replacement.
- Using the first into the integration of computer control technology, stable performance, anti-interference ability.
- Using the latest sewing structure, to achieve the advantages of low-tension sewing.
- Shaft and presser foot swing shaft with all-inclusive automatic lubrication, effectively improve the wear resistance of parts, the back without any stains.
- Built-in high-power automatic pressure foot device.
- Thickening the shell to effectively reduce the sewing noise, the machine vibration is smaller, better seam performance.
- With automatic trimming, automatic down sewing, electronic loose line and other functions, increase efficiency and reduce labor costs.

天津再登高智能制造有限公司

地址: 天津宝坻经济开发区天宝南环路3号B楼
邮箱: sales@getonagain.com
网址: www.GetonAgain.com

400-166-8581

Tianjin GetonAgain SM Co., Ltd.

Address: Block B, No.3, Nan Huan Road, Economic Development Zone,
Baodi, Tianjin, China. **0086-22-6035 9933**
Email: sales@getonagain.com www.GetonAgain.com